
Kérdések

Polgármesterhez: A VIII. kerületből Pikó András korábbi jegyzőjét sikerült leigazolni, azonban 
az eheti állományi ülésen részt vett Lamperth Mónika is. Milyen jogviszonyban áll miniszter 
asszony a önkormányzattal és a hivatallal, milyen szerződése van és mennyit keres?

Jegyzőhöz: Milyen okok alapján döntött úgy, hogy a kerülethez jött? Mi vezetett pontosah ahhoz, 
hogy idő előtt otthagyta Pikó András önkormányzatát?
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